

Title (en)

Support for playing cards for the aged or disabled, or for children.

Title (de)

Spielkartenhalter für bejahrte oder behinderte Personen oder Kinder.

Title (fr)

Support pour cartes à jouer pour personnes âgées ou handicapées ou pour enfants.

Publication

EP 0363296 A1 19900411 (FR)

Application

EP 89440106 A 19891003

Priority

FR 8813380 A 19881005

Abstract (en)

The present invention relates to a support for playing cards for the aged or disabled or for children, characterised in that it is made in the form of a rail (1) having, on its front part, a groove (2) for insertion of the cards (3), the rear part of which is connected to an inclined support surface (4) for the cards (3), this surface (4) being itself connected to a foot (5) for support on the table. <IMAGE>

Abstract (fr)

La présente invention concerne un support pour cartes à jouer pour personnes âgées ou handicapées ou pour enfants, caractérisé en ce qu'il est réalisé sous forme d'un rail (1) présentant à sa partie avant, une rainure (2) d'insertion des cartes (3), dont la partie arrière est reliée à une face d'appui inclinée (4) pour les cartes (3), cette face (4) étant elle-même reliée à un pied (5) d'appui sur la table.

IPC 1-7

A63F 1/10; A63F 9/00

IPC 8 full level

A63F 1/10 (2006.01); A63F 9/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

A63F 1/10 (2013.01); A63F 9/0001 (2013.01)

Citation (search report)

- [Y] US 4684132 A 19870804 - WOLFORD RUSSEL E [US]
- [Y] GB 2185415 A 19870722 - WILCOX PHILIP
- [Y] FR 546754 A 19221123
- [Y] US 4478417 A 19841023 - SHAMSID-DEEN JOHN T [US]
- [Y] US 1508082 A 19240909 - LOUIS BOEPPLER
- [A] BE 898443 A 19840330 - JACQUART YVES

Cited by

AU712576B3; US7568698B2

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE LI LU

DOCDB simple family (publication)

EP 0363296 A1 19900411; FR 2637195 A1 19900406; FR 2637195 B1 19910412

DOCDB simple family (application)

EP 89440106 A 19891003; FR 8813380 A 19881005